
OB OTVORITVI CESTE
SKOZI PODSMREKO

Asfaltni trak
zaupanja
v lastne moči

Ko razmišljam o tem dogodku, mi pridejo na
misel besede, ki jih je spregovoril astronavt, ko
je kot prvi človek stopil na lunina tla: »Majhen
korak za človeka - velik za človeštvo.« Kaj pa je
tu podobnega, se boste vprašali? Na prvi pogled
res nič, pa vseeno, malo je tega asfalta, vsega
skupaj nekaj več kot 800 m, pa je vendar prine-
sel veliko novega v našo vas.

Prinesel je tisti tako velik korak, korak zau-
panja v Iastne sile, korak zaupanja v napredek z
našo samoupravno skupnostjo, kajti s skupnimi
močmi smo uresničili korak, ki smo ga zastavili
že pred nekaj leti.

Kot običajno pa ni šlo vse gladko in le z dobro
voljo vseh prizadetih smo zmogli vse prepreke.
Seveda smo se ob tem delu še učili in pri tcm
tudi marsičesa naučili. Tako smo spoznali, da
lahko le z lastno prizadevnostjo ob pomoči širše
skupnosti uresničimo naše načrte. Prav je, da ob
tej priliki povemo tudi sledeče: »Težko je bilo
na začetku, saj smo dalj časa le opozarjali na
velik promet skozi vas in na zelo slabo cestišče.
Ko pa smo uspeli prikazati problem v celoti,
smo naleteli na resnično razumevanje in pomoč
prav pri vseh, ki so nam pomagali reševati pro-
bleme.« Tako v krajevni skupnosti pri skupščini
KS, pri svetu KS, gradbenem odboru, KK
SZDL in vseh ostalih, ki delujejo v krajevni
skupnosli Dobrova. Potem moram omeniti ob-

činsko komunalno skupnost, ki se je resnično
anga/irala pri reševanju tega problema z vso
zavzetostjo in delovnim poletom. Seveda pa je
tu še občinski izvršni svet, ki nam je kot prvi
omogočil, da smo pristopili k realizaciji, saj nam
je ob kritičnih trenutkih stal ob strani in pokazal
veliko razumevanja.

Našo resnično zainteresiranost za asfaltiranje
ceste skozi vas smo pokazali tako, da smo se
dogovorili za krajevni samoprispevek. da smo v
zelo kratkem času pridobili vsa soglasja s strani
krajanov glede zemljišč in seveda pri gradnji
sodelovali tako, da smo vsak dan sproti reševali
težave, ki so se pojavile ob gradnji in tako
prihranili marsikateri dinar. Čeprav je gradnja
potekala v dveh fazah in je bilo zaradi tega tudi
nekaj slabe volje, pa moramo dati vse priznanje
končncmu izvajalcu »Cestnemu podjetju l.jub-
Ijana« TOZD Vzdrževanje za resnično. dobro
opravljeno delo.

Upam, da je iz povcdanega mogoče razbrati
naslednje: to je bila akcija širše družbene skup-
nosti, v kateri smo krajani uspešno sodelovali,
zato ni čudno, da lahkozapišem: vcliko in iskre-
no je bilo veseljc krajanov, ko smo na dan
krajevnega praznika 7. maja otvarjali omenjeni
odsek ceste.

Vemo pa tudi, da delo še ni končano. To je
šele začetek, ki ga bo treba nadaljevati, če hoče-
mo doseči cilj: asfaltirati pomožnO zahodno ob-
voznico. Ta poteka od Tržaške ceste do Dobro-
ve in preko Stranske vasi dalje proti Šentvidu.
To je namreč cesta, ki še pred vstopom v mcsto
polni ali prazni avtocesto in jo jc zato resnično
potrebno modernizirati.

* Ob tej priliki bi se rad v imenu vaškega
odbora Podsmreka, v imenu odbora za asfaltira-
nje ceste zahvalil vsem krajanom Podsmreke za
pomoč in razumevanje, seveda pa tudi poudaril.
da bomo njihovo pomoč in sodelovanje potrc-
bovali tudi v prihodnje.
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